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P R O T O K Ó Ł  NR XII/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 13
30

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 27 listopada 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XII sesji i powitania Burmistrza, Skarbnika Gminy, radnych, sołtysów, 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek podległych dokonał Marek 

Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 

radnych obecnych było 14, a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy wnioskował o wycofanie z porządku obrad 

następującego projektu uchwały w sprawie: 

 zmiany wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

nieruchomości stanowiące własność Gminy Dobiegniew.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Informacja na temat wykorzystania funduszy zewnętrznych, tj. dotacji rządowych  

i unijnych w roku 2015 oraz plany na rok 2016. 

8. Informacja na temat wykorzystania funduszy sołeckich za rok 2014 oraz I półrocze 2015r. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  
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a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016”. 

b) określenia dziennych stawek opłaty targowej i zasad jej poboru. 

c) określenia dziennych stawek opłaty targowej i zasad jej poboru. 

d) przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Dobiegniew na lata 2015-2032. 

e) określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

f) zmiany Uchwały Nr XL/239/13 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 6 sierpnia 

2013r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy.  

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

i) określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego oraz podatku leśnego.  

j) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Analiza oświadczeń majątkowych. 

12. Komunikaty. 

13. Zakończenie sesji.  

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

 

Ad.4. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 24 listopada 2015 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Pan Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa: 

 Poza planowaniem budżetu na rok 2016, odbyło się spotkanie się z Lokalną Grupą 

Działania w Świebodzinie, gdzie były ustalane kwoty dla gmin ze środków unijnych. 

Gminie Dobiegniew przypada kwota około 300 tys. zł. Gmina Dobiegniew zgłosiła dwa 

zadania do wykonania, tj. ogród zabaw w Przedszkolu oraz kompleks sportowy przy 

Zespole Szkół.  

 Dnia 5 listopada miało miejsce spotkanie z Sołtysami.  

  Dnia 6 listopada odbyło się spotkanie CZG SGO5, gdzie Kierownik Pan M. Tokarek 

został zobowiązany przez Zarząd do przygotowania programu naprawczego, ponieważ 

Związek wykazuje ujemny wynik finansowy.  

 Dnia 9 listopada odbyło się spotkanie z biskupem Tadeuszem Lityńskim.  

 Dnia 10 listopada odbyło się kierownictwo urzędu.  

 Dnia 11 listopada odbyły się Obchody Święta Niepodległości. Dziękuję wszystkim za 

udział.  

 Dnia 17 listopada odbyło się święto pracownika socjalnego. Byłem na spotkaniu  

z pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej, na którym podziękowałem wszystkim  

za pracę za miniony rok.   

 Dnia 18 listopada miałem przyjemność w imieniu swoim i Państwa oraz mieszkańców 

gminy pożegnać Wicewojewodę Lubuskiego Pana Jana Świrepo.  

 Dnia 23,24,25 listopada obyły się komisje Rady Miejskiej.  

 Dnia listopada odbyło się posiedzenie Miejsko Gminnego Zarządu Ochotniczej Straży 

Pożarnej.  

 Dnia 26 listopada wraz z Panem Markiem Kowalczykiem Przewodniczącym Rady 

Miejskiej byliśmy w Warszawie odebrać wyróżnienie z Polskiego Komitetu Olimpijskiego 

„Sportowa Gmina”. 

 

Ad.6.  Wnioski i zapytania. 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – chciałbym podziękować za zamontowanie ławki 

przy ul. Gdańskiej oraz załatanie ubytków w jezdni na ul. Mickiewicza.  

 Kolejna sprawa dotyczy wystosowania pisma do PKP w sprawie remontu przejazdu 

kolejowego na ul. Mickiewicza. 
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 Mieszkańcy ul. Chrobrego upominają się o zrobienie nawierzchni asfaltowej lub  

z polbruku.  

 Stefan Żybura sołtys – czy można już jeździć przez most w Grąsach? 

 Dariusz Majowicz radny – chciałbym przypomnieć sprawę, która już stawała na forum 

rady, że na ul. Krasickiego mieszkańcy proszą, aby postawić znak „zakaz postoju”, 

ponieważ na tym zakręcie jest bardzo niebezpiecznie.  

 Zbigniew Kołodziej radny – jadąc do Głuska zaraz za mostem na rzece Drawie po lewej 

stronie jest wyrwa w asfalcie, którą należałoby zabezpieczyć oraz kolejna wyrwa jest  

na bruku przed Głuskiem.   

 Marzena Wierzbicka radna – chciałam podziękować za szybką interwencję w sprawie 

kosza oraz oświetlenia, które zostało naprawione.  Jednocześnie chciałam zapytać czy 

zostało skierowane pismo do Starostwa Powiatowego w sprawie wyrw w jezdni przy 

przystanku autobusowym?  

 Andrzej Materka członek RS – odcinek między Głuskiem a Kamienną nie ma wytyczonej 

żadnej drogi i co w tej sprawie mieszkańcy mają zrobić? 

 Katarzyna Jeziorska sołtys – chciałam zapytać o termin postawienia obiecanej lampy  

w Ostrowcu? 

 

Ad.7. Informacja na temat wykorzystania funduszy zewnętrznych, tj. dotacji rządowych  

i unijnych w roku 2015 oraz plany na rok 2016 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Informacja na temat wykorzystania funduszy sołeckich za rok 2014 oraz I półrocze 

2015r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 12
45

 do godz. 13
00

. 

 

Ad.9.  

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016”. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/65/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) określenia dziennych stawek opłaty targowej i zasad jej poboru. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/66/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) określenia dziennych stawek opłaty targowej i zasad jej poboru. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/67/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Dobiegniew na lata 2015-2032. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/68/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/69/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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f) zmiany Uchwały Nr XL/239/13 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 6 sierpnia 

2013r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/70/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/71/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/72/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

i) określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego oraz podatku leśnego. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/73/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

j) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XII/74/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o przejazd kolejowy na ul. Mickiewicza już 

kilkakrotnie występowaliśmy do PKP o naprawę, ponowna prośba została wysłana dnia  

23 listopada br. 

 Jeżeli chodzi o przejazd przez most na Grąsach Burmistrz mówił, że przejazd jest 

możliwy na własną odpowiedzialność, ponieważ tam nadal obowiązuje zakaz ruchu. 

 Jeżeli chodzi o znak na ul. Krasickiego sprawą zajmie się Kierownik Referatu Spraw 

Komunalno – Gospodarczych Pan Jerzy Hatała. 

 Jeżeli chodzi o wyrwę za mostem w Głusku również sprawą zajmie się Kierownik 

Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych Pan Jerzy Hatała. 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – jeżeli chodzi o ul. Chrobrego w ubiegłym roku robiliśmy 

kanalizację, gdzie wykonawca kanalizacji doprowadził drogę do stanu pierwotnego,  

ale oprócz tego mieszkańcy chcieli dodatkowo tłuczeń, gdzie otrzymali w ilości 90 ton. 

Nie było natomiast żadnej mowy o masie asfaltowej czy kostce brukowej.  

 Jeżeli chodzi o lampę w Ostrowcu została podpisana umowa między wykonawcą  

a gminą na ustawienie lampy solarnej w miejscowości Ostrowiec. Ponad to gmina 

wystąpiła do Zarządu Dróg Wojewódzkich o montaż lapy w pasie drogi.  Zarząd Dróg 

Wojewódzkich wyraził zgodę, ale gmina musiała wystąpić o zajęcie pasa ruchu na 

dzień 1 grudnia br. W związku z powyższym Zarząd Dróg Wojewódzkich przysłał wzór 

umowy na podpisanie dzierżawy na ten grunt.   

 

Ad.11. Analiza oświadczeń majątkowych. 

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych za 2014 rok, która stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Ad.12.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – kolejna sesja Rady Miejskiej, będzie sesją 

opłatkową i odbędzie się dnia 22 grudnia 2015 roku o godz. 12
00

. 

 Zapraszamy wszystkich na Przegląd Kolęd i Pastorałek, które odbędą się w dniu  

19 grudnia o godz. 16
00 

w Auli Zespołu Szkół.  

 

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 

 


